

Title (en)  
APPARATUS FOR TEACHING OR CORRECTING THE STANCE OF A GOLFER.

Title (de)  
GERÄT ZUR UNTERRICHTUNG ODER KORREKTUR DES STANDES EINES GOLFRERS.

Title (fr)  
DISPOSITIF PERMETTANT DE MONTRER OU DE CORRIGER LA POSITION DES PIEDS D'UN GOLFEUR OU "STANCE".

Publication  
**EP 0618827 A1 19941012 (EN)**

Application  
**EP 93921000 A 19930924**

Priority  
• GB 9220285 A 19920925  
• GB 9300348 W 19930305  
• GB 9302004 W 19930924

Abstract (en)  
[origin: WO9407576A1] A golfer's stance for correctly addressing a golf ball using different clubs is taught or improved by using a mat having a ball line on it with markings showing the different locations at which the ball should be put. The mat has on it either a single detachable strip or different sets of detachable or permanent strips. The or each strip indicates optimum stance lines with which the golfer's feet should be aligned when using a club of weight or number associated with the strip being used at any one time.

Abstract (fr)  
L'invention se rapporte à un dispositif permettant de montrer la position des pieds d'un golfeur ou "stance" afin que celui-ci envoie correctement une balle de golf au moyen de différents clubs, ou d'améliorer cette position ou "stance" à l'aide d'un tapis comportant une ligne d'envoi de la balle et des repères indiquant les différents endroits auxquels la balle devrait être placée. Le tapis possède soit une seule bande détachable, soit différents jeux de bandes détachables ou permanentes. La ou chaque bande indique les lignes de position optimale au niveau desquelles les pieds du golfeur devraient s'aligner lorsqu'il utilise un club dont le poids ou le numéro est associé à la bande que l'on a choisi d'utiliser.

IPC 1-7  
**A63B 69/36**

IPC 8 full level  
**A63B 69/36** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A63B 69/3667** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE DK ES FR GB IE IT LI NL PT SE

DOCDB simple family (publication)  
**WO 9407576 A1 19940414**; AT E195663 T1 20000915; AU 4828793 A 19940426; AU 678175 B2 19970522; CA 2123322 A1 19940114; CA 2123322 C 20020430; DE 69329273 D1 20000928; DE 69329273 T2 20010621; EP 0618827 A1 19941012; EP 0618827 B1 20000823; ES 2152260 T3 20010201; JP H07503882 A 19950427

DOCDB simple family (application)  
**GB 9302004 W 19930924**; AT 93921000 T 19930924; AU 4828793 A 19930924; CA 2123322 A 19930924; DE 69329273 T 19930924; EP 93921000 A 19930924; ES 93921000 T 19930924; JP 50881894 A 19930924